
Letno poročilo 2009 in plan 2010 

Na državni ravni že peto leto zapored ni bilo organizirane nobene tekme, ne DP, ne 
LZS.  Zato je prišlo do nesoglasij pri imenovanju izbora državne reprezentance tistih 
članov, ki se poprej niso udejstvovali na tekmovanjih. To stanje smo lani jeseni 
presekali z izvolitvijo in imenovanjem novih nosilcev funkcij v balonarski komisiji. 
Zamenjava se je izkazala za uspešno, saj imamo danes 13 balonarskih klubov v 
LZS. Izvedli smo Državno prvenstvo, pred nami pa sta še dve LZS tekmi in jeseni 
svetovno prvenstvo.  
 
Na DP sta se na 2. in 3. mesto uvrstila dva mlada tekmovalca, ki bosta morala v 
bodoče prevzeti težo dobrih tekmovalnih rezultatov. Posebno Vito Rome, ki je lani na 
FAI tekmi v Debrecenu dosegel 2. mesto. 

Ustanovili smo svet učiteljev pilotov balonov (sestavljajo ga vsi aktivni in nekaj 
neaktivnih učiteljev), ki pripravlja katalog izpitnih vprašanj za potreba izpitne komisije 
pri DCL. Želeli smo, da bi bil katalog čim prej izdelan, vendar imamo težave pri 
uskladitvi mnenj med učitelji balonarstva o sami teži vprašanj.  

Za jesen  pripravljamo tabor rekordnih poletov. Prijavljeni piloti, ki jim bomo nudili  
vso organizacijsko pomoč, bodo skušali izboljšati vse državne rekorde in se približati 
pogojem za zlato oz diamantno značko.  
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